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Abstract (en)
1. Electrical arrangement for the regulation of the idling of an internal-combustion engine by influencing the charge with an electromechanical
regulating unit which comprises an electromagnet (13) supplied with a regulating voltage dependent on rotational speed, characterised in that
a regulating voltage is provided in the form of : u = û (1 + sin epsilon t) epsilon being the circuit frequency and u the mean value dependent on
rotational speed and that there is arranged in parallel with the electromagnet (13) a capacitor (16) with a capacitance of such a magnitude that it
forms with the electromagnet (13) a paralell resonant circuit whose resonance frequency is substantially equal to epsilon.

Abstract (de)
In einer elektrischen Anordnung zur Regelung der Leerlaufdrehzahl eines Verbrennungskraftstoffmotors durch Beeinflussung der Füllung mit einem
elektromechanischen Stellglied, welches einen mit einer Drehzahl-abhängigen Stellspannung gespeisten Elektromagneten aufweist, wird der
Elektromagnet (13) mit einem Kondensator (16) zu einem Parallelschwingkreis ergänzt. Der Parallelschwingkreis wird mit einer Stellspannung
betrieben, die einen sinusförmigen Anteil mit einer Frequenz im wesentlichen gleich der Resonanzfrequenz aufweist. Der Sinusanteil ist einer
Gleichspannungskomponente überlagert, deren Betrag gleich der Amplitude der Sinusschwingung ist.
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